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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:2318 Bristen på veterinärer

Den veterinärbrist som råder måste få ett slut. Svensk djursjukvård behöver 
välutbildad personal. Det är en förutsättning för god djuromsorg. 

Detta är i allra högsta grad en djurskyddsfråga och det mest fundamentala för 
en fungerande djursjukvård. Bristen på personal inom djursjukvården är 
omfattande närmaste året. Med facit i hand vet vi att djursjukhus stängde förra 
sommaren och jourtiderna var begränsade, vilket i sin tur riskerade onödigt 
lidande för våra husdjur. 

Den privata djursjukvården är beroende av utbildad djursjukvårdspersonal från 
SLU, Sveriges lantbruksuniversitet, eftersom det inte är tillåtet med privata 
aktörer som ombesörjer utbildning av veterinärer och djursjukskötare. Därför är 
det av största vikt att platserna utökas avsevärt och snabbt för att kunna möta 
framtidens utmaningar. Det står helt klart att regeringens insatser för att 
motverka veterinärbristen inte är tillräckliga. 

Våra husdjur och lantbruksdjur riskerar onödigt lidande och i allra värsta fall 
dö, för att de inte får rätt hjälp i tid.

Med hänvisning till detta vill jag ställa följande fråga till statsrådet Jennie 
Nilsson:

 

Hur ämnar statsrådet verka så att våra husdjur har tillgång till god djursjukvård 
och inte riskerar onödigt lidande på grund av begränsade öppettider till följd av 
den veterinär- och djursjukskötarbrist som råder?

………………………………………

Marléne Lund Kopparklint (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-25
Besvaras senast
2021-03-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


